
Protokół z posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego 
Rady Gminy Suchy Las 
z dnia 10.12.2024 roku. 

 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Powitanie przybyłych na posiedzenie Komisji. 
3. Stwierdzenie ważności posiedzenia Komisji. 
4. Zatwierdzenie porządku obrad. 
5. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na najbliższą sesję rady gminy.  
6. Sprawy bieżące. 
7. Wolne głosy i wnioski. 
8. Zakończenie posiedzenia. 

 
Ad. 1 – 4. 

Przewodnicząca S. Sawińska otworzyła posiedzenie Komisji, powitała członków Komisji, gości 
oraz stwierdziła prawomocność posiedzenia na podstawie listy obecności. Porządek posiedzenia 
został przyjęty jednomyślnie. 

Ad. 5. 
• Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2024. 
 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednomyślnie. 
 

• Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 
 

Skarbnik M. Wojtaszewska zgłosiła autopoprawkę. Wice komendant wojewódzka zawnioskowała 
o zmianę nazwy zadania z „budowy komisariatu” na „komisariat policji w Suchym Lesie – zakup 
nieruchomości zabudowanej” (5 mln zł).   
 
Projekt uchwały wraz z autopoprawką został zaopiniowany pozytywnie jednomyślnie. 
 

• Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Poznań. 
 

Radna J. Pągowska przypomniała, że wójt informował o tym, że wykupy miały być po stronie 
miasta Poznania, a tu nagle pojawia się 7 320 900 zł w ramach zadania: budowa węzłów 
przesiadkowych w rejonie stacji kolejowych na terenie Poznania w związku z rozwojem 
obwodnicy towarowej, jako etap rozwoju Szybkiej Kolei Miejskiej. 
BI T. Mikołajczak odpowiedział, że przygotowywał uchwałę natomiast co do decyzji, to on jej nie 
podejmował.  
Skarbnik M. Wojtaszewska odpowiedziała, że kwota wynika z PFU i taka kwota została złożona we 
wniosku do Feniksa. Jest to suma kosztów kwalifikowanych i niekwalifikowanych. Gmina Suchy 
Las będzie liderem w Feniksie. Zgodnie z negocjacjami i porozumieniem, z części odszkodowania 
miasto Poznań zrezygnuje. To będą środki, które gmina otrzyma z Feniksa, a w tej chwili kwota 



pomocy musi być zbieżna z tą, która została podana we wniosku. Koszty kwalifikowana, które 
zostaną zwrócone, to 6 880 tys. zł.  
 
Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały oddano 0 głosów, przeciw 0 głosów, 7 głosów 
wstrzymujących. 
 

• Projekt uchwały w sprawie przyjęcia zadań publicznych wchodzących w skład projektu 
pn.: „Budowa węzłów przesiadkowych w rejonie stacji kolejowych na terenie Poznania w 
związku z rozwojem obwodnicy towarowej, jako etap rozwoju Szybkiej Kolei Miejskiej”. 

 
Skarbnik M. Wojtaszewska omówiła projekt uchwały. 
Radna J. Pągowska przypomniała wypowiedź wójta który informował, że realizacją inwestycji 
będzie zajmował się PIM jako spółka od dużych inwestycji. Radna dodała, że wszystko wskazuje 
na to, że negocjacje okazały się mało efektywne.  
 
Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały oddano 0 głosów, przeciw 0 głosów, 7 głosów 
wstrzymujących. 
 
Członkowie komisji poruszyli temat braku projektu uchwały zmieniającego regulamin 
funkcjonowania poczekalni na dworcach w Złotnikach i Golęczewie.  
 
Skarbnik M. Wojtaszewska omówiła zasady głosowania nad poszczególnymi autopoprawkami na 
sesji budżetowej i odpowiedziała na pytania radnych dotyczące projektu budżetu na rok 2025,  
m. in. przekazała informację na temat zakupu pralnicy dla OSP Golęczewo.  
 
Radny R. Banaszak opuścił posiedzenie komisji (00:27:05). 
 
Radny G. Słowiński zwrócił uwagę, aby zadanie w autopoprawce nr 2 związane z budową szkoły 
podstawowej w Złotnikach brzmiało: Złotniki - wykonanie projektu szkoły podstawowej wraz z 
uzyskaniem pozwolenia na budowę – zakres dla pozyskania środków zewnętrznych.  
 
Przewodnicząca S. Sawińska odczytała wniosek mieszkanki Golęczewa dotyczący ul. Lazurowej 
skierowany do komisji budżetowej.  
Wniosek nie został złożony w terminie.  
 
Ad. 6. – 7. 
Radna J. Radzięda zapytała czy da się pogonić protokolanta, żeby protokoły z sesji pojawiały się 
na bieżąco? 
Radna J. Pągowska odpowiedziała twierdząco.  
 
Radna J. Radzięda i radna J. Pągowska zapytały BI T. Mikołajczaka, czy ma coś do przekazania 
członkom komisji w związku z przyniesionymi ze sobą materiałami?  
BI T. Mikołajczak odpowiedział, że przyniósł materiały na wypadek, gdyby członkowie komisji 
chcieli coś wiedzieć na temat zadań omawianych z radnymi i przekazanych przez wójta i panią z-
cę wójta na rok przyszły i na lata najbliższe (w rozbiciu na lata). 



Członkowie komisji poprosili o przesłanie materiałów za pośrednictwem maila.   
 
Radna W. Prycińska doprecyzowała informację na temat ul. Wiśniowej w Suchym Lesie i tego, że 
część mieszańców nie chciała budowy ulicy. Ta niechęć wynikała z informacji, że ul. Wiśniowa 
zostanie zrobiona tylko pod warunkiem połączenia jej z ul. Łozową. Radna dodała, że w ostatnim 
widzianym przez nią projekcie ul. Łozowa jest zamknięta dla przejazdu samochodowego i wyraziła 
nadzieję, że ten projekt jest utrzymany do chwili obecnej.  
BI T. Mikołajczak potwierdził, że tak właśnie jest zrobiony projekt (ul. Łozowa jest zamknięta dla 
przejazdu samochodowego). 
 
Ad. 8. 
Na tym posiedzenie zakończono.  
 
Protokółowała:        Przewodnicząca: 

Justyna Krawczyk        Sylwia Sawińska 

 


